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Vragen van het lid Van Dam (CDA) aan de Ministers van Defensie en van 
Justitie en Veiligheid over het bericht «Harddrugs gevonden bij militair op 
marineschip Curaçao» (ingezonden 27 september 2019). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Harddrugs gevonden bij militair op 
marineschip Curaçao»?1 

Vraag 2
Klopt het dat er op Curaçao harddrugs zijn gevonden bij een militair aan 
boord van het marineschip Zr. Ms. Johan de Witt? Zo ja, om welke hoeveel-
heid gaat het en om welke middelen? 

Vraag 3
Kunt u toelichten waarom in verband met het zerotolerancebeleid van 
Defensie voor drugsgebruik door militairen bij Curaçao vermeld wordt: «waar 
de verleiding om verdovende middelen te gebruiken een risico vormt»? 

Vraag 4
Is, behalve de aanpak van het gebruik van verdovende middelen door 
militairen op Curaçao, ook de aanpak van de handel in verdovende middelen 
door militairen op Curaçao geïntensiveerd? Zo ja, wat zijn daarvan de 
resultaten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u aangeven welke drugsvondsten er de afgelopen vijf jaar zijn gedaan in 
containers in Nederland, op de marinebasis en op marineschepen? 

Vraag 6
In welke mate vindt er op de luchthaven van Curaçao een effectieve 
drugscontrole plaats? 

1 NOS Nieuws, 26 september 2019
https://nos.nl/artikel/2303278-harddrugs-gevonden-bij-militair-op-marineschip-curacao.html
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Vraag 7
Klopt het dat de drugsscanners op de luchthaven en in de haven van Curaçao 
al langere tijd defect zijn? Zo ja, wat zijn de consequenties hiervan voor de 
toevoer van drugs vanaf Curaçao naar Nederland, in het bijzonder via 
Schiphol?
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